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Protokoll fört vid digitalt möte med VOF:s tävlingskommitté 2022-02-21 

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Johan Lundblad. Michael Johansson, 

Adam Fredén, Hans Kööhler  

Från kartkommittén: Anders Swedin, Bo Herdersson 

Från VOF: Magnus Sundmark 

 

§1 Mötets öppnande. 

 Kent öppnade mötet.  

§2 Förslag till dagordning. 

 Dagordningen godkändes.  

§3 Val av protokolljusterare. 

 Michael Johansson valdes till protokolljusterare. 

§4 Föregående protokoll 

 OK. 

§5 Kartfrågor. 

 Svårt få in kartuppgifter av årets arrangörer.    
 Några nyheter i kartnormen, både för skog och sprint. 2022 blir övergångsår   

§6 Tävlingsprogram 2022.  

 Ban- och tävlingskontrollant saknas i Eventor på flera tävlingar i vår. 
 Västgötatoppens deltävlingar fastställda. 
 Torbjörn får i uppdrag att fixa jury på DM- natt och DM-sprint.  

§7 Tävlingsprogram 2023. 

 Ansökan senast 31 mars. 
 Skaraborgsstafetten 2023. Främmestads IK kan ej arrangera. Byte? Uno bevakar.  
    
§8 Arrangemangsträffar 

 Arrangemangsträffar i Borås 28/2 och i Vara 2/3.  
 Program finns. Bra uppslutning. 
 Huvudämne blir ”Vägledning för arrangemang i naturen”. Joacim Ingelsson deltar. 
  
§9 PreO  

 Två tävlingar i Trollhättan 18 juni. 
 Ev tävling i Främmestad 19 juni. 
 PreO DM skall i år arrangeras av GOF, men när och var är inte bestämt ännu. 
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§10 MtbO 

 Träningscup planeras i Västergötland.  
 Tävling i Eskilstuna 2–3 april 
 Deltävling i svenska cupen i Tranemo 30 april–1 maj.  
 DM Västergötland i Tranemo 1 maj. 

§11 Västgötamodellen 

 Uppdatering gjord. 
 Nya allmänna råd införs senare 
 Länk till kartnorm önskvärd. 

§12 Framtidsfrågor 

 - Enklare tävling? 
 - Arrangemangslyft 2022? 
 - Veckans bana i olika former?  

§13 Mark & vilt 

 Michael informerade om bra samarbete med jägare i Göta Älvdalen. 

§14 Skrivelser/Rapporter 

 Dispensansökan från årets U10M-arrangör att avvika från §3.4.2. och §3.4.4. 
 (På samma sätt som U10M-arrangör 2021 gjorde och fick godkänt) 
 Beslutades att godkänna ansökan.  
 Kent svarar Ulricehamns OK. 

 Magnus informerade från senaste styrelsemötet. 
 Adressändring VOF-kansli 
 Idrott on line ska bytas ut under 2022. Gäller även förbundet. 

§15 Övriga frågor  

 - Banläggarbehörighet. 
    Beslöts att förlänga befintlig behörighet med ett år. 
 - Utbildning. 
    Ev utbildningshelg i okt-nov 2022.   

§16 Nästa möte. 

Nästa möte 11 april 18.00 i Vårgårda.   
 

 

 

Vid protokollet  Justerat 
Torbjörn Löfving Michael Johansson   


